
Verslag vergadering van 01/10/2009 

Aanwezig : Ann, Gwenda, Els, Linda, Nele, Ronny, Joris, Kristien,  Heidi, Amy, Bea C., juf. Mieke,  
        juf. Karolien, Mevr. Chris, Greet, Suzy, Marian, Christel, Esther, Danielle, Laila, Bea 

 

1/ Welkom nieuwe leden : 
Omdat er toch weer enkele nieuwe leden aanwezig zijn, wordt iedereen nog eens voorgesteld. 
Marian = voorzitter 
Christel = penningmeester 
Bea & Laila = secretariaat 
Esther, Greet, Suzy, Danielle = bestuursleden 
 
Juf. Mieke Scheelen van de 2e klkl en juf. Karolien turnjuf zijn voor dit schooljaar de afvaardiging 
vanuit de school. 
Als nieuwe leden verwelkomen we Linda Wuyts (mama van Tom Coomans 4B) en Nele (mama van 
Arthur, Kobe en Nette Vrancken). We hopen van harte dat ze zich thuis mogen voelen in ons 
oudercomité en dat we hen nog vaak mogen verwelkomen. 
 
Christel laat de ledenlijst rondgaan zodat die kan aangepast worden. 

 
2/ Financieel verslag 
We stellen vast dat er vorig schooljaar erg veel geïnvesteerd werd. Even een samenvatting: 
zandbak kleuters, sint 2008, bus langlaufen, zonwerende gordijnen, A3-laminator en voetbalgoals 
kleuters.  
 
We menen dat dit toch een mooi resultaat is van enkele jaren sparen. Er wordt  afgesproken om dit 
schooljaar te zorgen voor een geluidsinstallatie met headset.   Deze kan dan gebruikt worden voor 
sintfeest, poppenkast, schoolfeest,… Joris wordt aangesproken om prijsoffertes op te vragen. 

 
3/ Tutti Frutti project 
Aansluitend bij het financieel verslag wordt beslist om het TuttiFrutti-project mee te financieren. Dit 
project zorgt er voor dat elk kind 1x/week een stuk fruit gratis aangeboden krijgt. Daarnaast zal de 
vaste fruitdag op woensdag ook nog blijven bestaan. De bijdrage van het OC zal neerkomen op €2,5 
per kind. 

 
4/ Aafknokenfuif 
Op zaterdag 24 oktober heeft onze jaarlijkse aafknokenfuif plaats. 
We hopen op veel helpende handen zodat het voor iedereen een leuke avond wordt. Indien je op de 
helperslijst staat en je wordt onverwacht ziek, dan zou het fijn zijn mocht je proberen voor 
vervanging te zorgen. 
We zetten de zaal klaar om 11u Wie komt? 
De helperslijst wordt rondgegeven. Graag ook genoeg helpende handen om in de late uurtjes de zaal 
op te ruimen! 
De Affiches werden vernieuwd en in OC-herkenbaar geel gedrukt. Het drukwerk werd verzorgd door 
Vangossum printing, de werkgever van Joris. Zowel over uitvoering als prijs zijn we héél erg 
tevreden! De affiches worden verdeeld. Graag zo snel mogelijk ophangen!!! 
De kaarten worden verdeeld via de bakjes van de leerkrachten. Dit om de klaswerking niet onnodig 
te storen. Op vrijdag 16/10 wordt er een 1e maal geld opgehaald in de klassen. 



We spreken af om de prijzen van de consumpties te verhogen. We gaan van €1,25/bon naar 
€1,35/bon. Duvel en wijn worden verkocht aan 2 bonnetjes. 
 

5/ Informatie vanuit de school 
- we starten met 339 kinderen 
 
- tijdens de voorbije zomervakantie werden heel wat werken uitgevoerd: 

�  er kwamen allerhande kasten bij, o.a. bij juf Ellen en juf Carolien + een droogrek voor de 
schilderwerkjes van de kleuters 

� de omheining werd afgewerkt 
� er werd op vele plaatsen geverfd 
� de noordmuur bij de klas van juf Leen Laureys werd droog gemaakt 
� de poorten werden hersteld (gele poort wacht nog op herstelling van slot) 
� er werden 20 nieuwe computers en heel wat nieuwe computerschermen aangekocht 
� er is een nieuwe turnmat 
 

- op de speelplaats werd een anti-pestbus opgehangen en juf Gwenda werd aangesteld als ‘groene 
juf’. Deze bus is een brievenbus waar kinderen hun ideeën en problemen kunnen in posten. Juf 
Gwenda probeert dan, samen met het lerarenkorps hier zo goed mogelijk gehoor aan te geven. 
 
- De kleuters van 2e en 3e kleuterklas gaan naar domein Bovie 
 
- Er werd een doos aangekocht ivm BONO de aap. Aan de hand hiervan leren kleuters en lln. van de 
1e graad over Afrika. 2e en 3e graad werkt opnieuw rond Pakistan en daaraan is een pleisterverkoop 
gekoppeld. 
 
- 1 december is er klasfoto. Zowel gezamenlijk als individueel. Pasfoto’s voor 5 en 6. 
 
- Vanaf de kerstvakantie gaat juf. Ellen met zwangerschapsverlof 
 
Het OC laat weten dat de activiteitenkalender die maandelijks in de vitrinekasten komt te hangen 
toch erg op prijs gesteld wordt. 

 
6/ Sint op school 
Dit schooljaar zal de goedheiligman onze school bezoeken op donderdag 3 december. 
Hij krijgt dit jaar een nieuwe pruik en nieuwe baard en ook voor de pieten zijn er nieuwe pruiken. 
We mogen hem en zijn helpers ook dit jaar gaan aankleden bij Greet Thielemans. Wie komt helpen? 
Voorlopig hebben volgende pieten al toegezegd: Greet Thielemans, Pierre Duysters, Gerrit, … 
Gwenda vraagt paard en kar + koetsier. 
Esther en Laila zorgen voor de aankoop van de snoepzakken. We zullen deze samen vullen op 
woensdag 2 december. 
Mevr. Chris informeert Margriet Wauters en vraagt of Sint ook in ’t Nestje verwacht wordt. 
De uitleg voor de Sint per klas wordt ten laatste op 25/11 verwacht bij Marian en dit PER MAIL. Zo 
kan de Sint deze uitleg zelf uitprinten in de grootte die voor hem gemakkelijk is. 
 
 
 

7/ Kerstmarkt 
De kerstmarkt zal plaatsvinden op donderdag 17/12 
Er wordt alvast een lijst rond gegeven om een werkgroep samen te stellen voor de kerstmarkt. Greet 
neemt hierover de verantwoordelijkheid. De werkgroep vergadert tijdig. 



Mevr. Chris verteld dat de leerkrachten er over nadenken om toch iets te maken dat kan verkocht 
worden. Het OC juicht dit toe en  wacht voorlopig af. 
 
 

8/ Kinderfuif 
De kinderfuif heeft plaats op zaterdag 24 april 2010 
Er zal op één van de volgende vergaderingen een lijst worden doorgegeven voor een werkgroep, 
onder verantwoordelijkheid van Suzy.  
 
 

9/ Kienen 
Kienen heeft plaats op vrijdag 12 februari 2010 
Gwenda regelde dat de goedkeuring van de gemeente in orde kwam.  
Iedereen vindt een fiets als hoofdprijs een goede keuze. We gaan voor €1500 een prijzengeld. 
 
 

10/ Rondvraag 
�  Er wordt gevraagd waarom zaken als busvervoer, drank, e.d. niet via een schoolrekening of 

overschrijving kunnen betaald worden. Geld voor de bus raakt anders soms wel eens verloren.  
Mevr. Chris meldt dat hierover reeds nagedacht werd en dat dit vanaf volgend schooljaar 
waarschijnlijk zo zal gebeuren. 

� Vorig schooljaar kwam er een voorstel voor een papa-dag = een dag waarop papa’s van 1 (of 
meerdere) leerjaren, instaan voor een aantal workshops waarop kinderen kunnen inschrijven.  
Dit is zeker een leuk initiatief. Het wordt voorgesteld op een personeelsvergadering en gezien wat 
mogelijk is. 

� Op het mosselfeest van dit jaar zullen er erg veel mensen van het OC wegens omstandigheden niet 
aanwezig zijn. Er wordt dan ook opgeroepen om zoveel mogelijk tóch aanwezig te zijn. Zeker zal 
zijn dat de school zelf mee zal moeten instaan om de toog te bevolken. 

� Danielle vraagt of het officieel in orde is dat we foto’s van kinderen op ons blog zetten. Mevr. Chris 
laat weten dat alle ouders bij inschrijving dienen te tekenen voor al dan niet toestemming voor het 
plaatsen en gebruiken van foto’s.  
We spreken af dat zij ook het OC in de toekomst laat weten, mochten er ouders niet akkoord zijn 
met het plaatsen van foto’s van hun kinderen. Zo blijven we in orde. 

� Laila kaart aan dat de mensen van Pinokkio vaak foutieve lijsten bij hebben. Dit maakt dat sommige 
kinderen niet worden meegenomen ook al zijn ze correct ingeschreven. Dit kan uiteraard niet en 
het OC is hierover erg verontwaardigd! Eén en ander wordt zeker aangekaart, zowel bij de 
verantwoordelijken van Pinokkio als bij het gemeentebestuur. 
Bijkomend wordt ook het inschrijvingsbeleid nog eens bediscussieerd. Mevr. Chris meldt dat men 
haar verzekerd heeft dat er geen probleem is bij voorschoolse opvang. Er zou bij Pinokkio plaats 
genoeg zijn ’s morgens , zodat de schoolpoorten later zouden kunnen open gaan.   
Het OC blijft het hier moeilijk mee hebben. Wat indien hierdoor de grens bij Pinokkio tóch zou 
bereikt worden.  

� Er wordt nogmaals opgemerkt dat communicatie naar ouders toe erg belangrijk blijft. Vaak is de 
vorm nog belangrijker dan de inhoud en kan je door goede en duidelijke communicatie, 
problemen vermijden. 

� Gwenda pikte een idee op van de VBS-Paal. Zij doen (voor het bekostigen van hun ski-reis) een 
verkoop van bloembollen. Misschien een leuk idee om op een andere manier geld in het laatje te 
brengen. 

� Heidi vraagt of er wat gedaan werd met het Libelle-project ‘opknappen van de toiletten’. Voorlopig 
is het antwoord negatief. Er werd immers een aanvraag gedaan om heel wat sanitair en 



verwarming te vernieuwen. Indien dit goedgekeurd is, kunnen de toiletten mee aangepakt 
worden. 

� Enkele ouders van kleuters vragen of er een kleuterjuf ’s morgens toezicht kan houden bij het 
kleine groene poortje. Sommige kleine kleuters hebben moeite bij het afscheid nemen en stappen 
daardoor niet alleen van dit poortje tot onder het afdak waar de kleuterjuffen staan.  
Meer ondernemende kleuters durven ook al eens ontsnappen langs dit poortje. De rode poort 
hiervoor dichthouden is niet realistisch omdat hierdoor ook veel kinderen van de lagere school, 
vaak met de fiets, komen. 

� Iedereen was het erover eens dat de ouderavond/nieuwe-stijl erg geslaagd was. De algemene 
teneur is dat het hier en daar iets te uitgebreid was, maar voornamelijk erg duidelijk en 
interessant. 
Het OC engageert zich om zich volgend schooljaar zelf te komen voorstellen, eventueel met een 
beurtrol. 

� Suzy geeft de website door van een online verkoop van grote speelplaats speeltuigen. 
� Marian verteld dat Danielle, Gwenda, Ilonka, Bea C., Amy en Heidi werden ingeschreven voor een 

cursus kindergrime, op woensdag 25/11 in Hasselt. De afspraak is dat het OC zal tussenkomen in 
de kosten van deze cursus, op voorwaarde dat bovengenoemden zich engageren om tenminste 2 
kinderfuiven (en liefst meer ;-) ) de grime voor hun rekening te nemen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Je vindt dit verslag ook terug op http://www.bloggen.be/oudervereniging_wereldwijzer 
 
 
 
 
 
 

 

Data om niet te vergeten!!! 

24/10/2009  Aafknokenfuif@De Griffel 
 29/10/2009  20u00 vergadering smuldag 
15/11/2009  Mosselfeest@De Griffel 
 02/12/2009  sintzakjes vullen 
03/12/2009  Sint op school 
 09/12/2009  20u00 vergadering kerstmarkt 
17/12/2009  Kerstmarkt@school 
 07/01/2010  20u00 vergadering + nieuwjaarsdrink 
 03/02/2010  20u00 vergadering kienen 
12/02/2010  Kienen@De Griffel 
 25/03/2010  20u00 vergadering kinderfuif 
24/04/2010  Kinderfuif@De Griffel 
 26/05/2010  20u00 vergadering schoolfeest 
06/06/2010  schoolfeest 
 


